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Nieuwsbrief  
4 juli 2020 

 
Gaan we volgend seizoen weer 
bridgen? 
 
Als bestuur zijn we druk bezig om de voorwaarden te scheppen om volgend 
seizoen weer gewoon in de Kinkel te gaan bridgen. Of dat ook daadwerkelijk gaat 
gebeuren, is natuurlijk maar zeer de vraag. 
 
We hebben weer een update van de Nederlandse Bridge Bond gehad en daar 
staat de volgende tekst in: 
 
Woensdag 1 juli is de modelnoodverordening voor de veiligheidsregio’s gepubliceerd. In de 
toelichting op de noodverordening is de volgende tekst opgenomen die op verschillende manieren 
uitgelegd kan worden en veel onduidelijkheid geeft: 
 
"Onderdeel g ziet op de uitoefening van sport, theater en dans in de vorm van sport of culturele 
uiting. Voor alle leeftijdsgroepen geldt dat zij normaal spelcontact mogen hebben. De 1,5 meter 
afstand tijdens het sporten, dient waar mogelijk in acht genomen te worden, maar als 
dat een normale sportbeoefening in de weg staat mag 1,5 meter afstand tijdelijk 
losgelaten worden. Voorafgaand en na afloop van de sportbeoefening dienen sporters van 18 
jaar en ouder wél 1,5 meter afstand tot elkaar te houden, waaronder in de kleedkamers en in de 
kantines. Bovenstaande betekent dat wel 1,5 meter afstand moet worden gehouden als 
dat een normale sportbeoefening niet in de weg staat. Denk hierbij aan bowlen, 
biljarten, darten en bridge." 
 
Als deze noodverordening in september nog van kracht is, betekent dat het 
onmogelijk wordt om in de Kinkel te gaan bridgen. 
 
Het is echter zeer wel denkbaar dat de modelnoodverordening weer wordt 
aangepast voor 1 september en dat de dan geldende verordening meer ruimte 
biedt. 
 
Hierop vooruitlopend hebben we al een gesprek gehad met Albert ter Burg van 
de Kinkel en aanvullende schriftelijk contact over de mogelijkheden om in 
september te gaan bridgen. 
 
We hebben de volgende principe afspraak gemaakt: 

1. Na de vakantie van de Kinkel gaan we medio augustus in gesprek over 
een eventuele start van de clubactiviteiten. 

2. Naast de grote zaal krijgen we in ieder geval dan de kleine zaal ook ter 
onze beschikking. 

3. In de grote zaal kunnen dan maximaal 2 lijnen terecht met maximaal 6 
tafels per lijn en dus maximaal 48 spelers. 

4. In de kleine zaal kan maximaal 1 lijn terecht met maximaal 6 tafels en dus 
maximaal 24 spelers. 

5. We zijn als club verantwoordelijk voor het opstellen van protocollen in de 
zalen met looproutes tijdens het wisselen, schoonhouden van 
bridgespullen en dergelijke zaken. 
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Op dit moment hebben we 90 leden. Gezien het feit dat niet iedereen gelijk wil 
komen bridgen, is er dus ruimte genoeg voor de mensen die wel willen komen. 
 
We gaan begin augustus een enquête houden om te peilen hoeveel personen 
daadwerkelijk willen komen bridgen, zodat we inzicht krijgen in de wensen en 
behoeften van onze leden. 
 

Jaarvergadering 
 
Gezien alle onduidelijkheden kunnen we nog geen kalender maken voor komend 
seizoen. Zeker is wel dat de jaarvergadering wordt uitgesteld naar een moment 
later in het seizoen. Indien nodig zullen we de leden expliciet toestemming 
vragen voor uitgaven die buiten de normale begroting zullen vallen. 
 
 

StepBridge 
 
Op 28 april zijn we gestart met een competitie via StepBridge: 
 
Nadat we in maart van dit jaar abrupt onze competitie hebben moeten afbreken, 
konden we gelukkig al vrij snel van start gaan met online bridgen via Stepbridge. 
Van deze serie van 10 sessies hebben we de stand bijgehouden en daaruit bleek 
dat Steef en Marian met het mooie gemiddelde percentage van 61,5% de 
winnaars zijn geworden. Van harte proficiat!
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Ter ere van deze prestatie zijn zij door de voorzitter Hans Geenen verrast met 
een attentie. Geniet ervan in goede gezondheid! Dat is en blijft in deze tijden de 
hoogste prioriteit. 
 
 
 
 

Zomercompetitie Lingewaard 
 
Dinsdag 7 juli starten we met de zomercompetitie Lingewaard. Onder de naam 
BC Lingewaard hebben we samen met Bridgeclub Gendt deze competitie 
georganiseerd. De beide Huissense verenigingen die nog geen ervaring hebben 
met StepBridge doen enthousiast mee. Op 8 dinsdagavonden gaan we met een 
grote groep bridgen. Dat gebeurt met het zogenaamde Zwitsers systeem. Dat 
betekent dat je wordt ingedeeld op basis van spelresultaten. Je speelt dus 
meestal tegen spelers van gelijk niveau. 
 
Bestuur Doublet 


